[image: image1.jpg]






朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3518
	Course Number
	3518

	授課教師
	蔣幸霏
	instructor
	CHIANG,NANCY MARIA

	中文課名
	英文
	Course Name
	English

	開課單位
	校訂必修(四進)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程是進修部四技大一學生的兩學期必修課程。此共同的英文課程旨在提升學生基本溝通能力，以幫助學生加強聽說讀寫各方面的英語能力。
	Objectives
	This two-semester course is required for all freshmen who are enrolled in the four-year evening program. It is a general English course that aims to enhance students’ basic communication skills, in order to help students strengthen the main skills in English language learning, such as listening, speaking, reading and writing.

	教材
	 Authentic materials
	Teaching Materials
	 Authentic materials

	成績評量方式
	** 缺席三次以上，本學期成績予以不及格計算。

課堂參與: 20%

個人演說: 40%

小組企劃: 40%
	Grading
	** Attendance at 80% of lectures is necessary to pass the course.

Class Participation: 20%

Presentation: (Oral): 20%

              (Written): 20%

Group Project: (Oral): 20%

               (Wriitn): 20%

	教師網頁
	

	教學內容
	1. 利用生活化的教材創造全英語情境

2. 溝通式教學:以當代社會議題為主軸，由淺入深，做不同形式的口語表達。

3. 課內外活動包含小組討論、演講、與角色扮演等。
	Syllabus
	1. Authentic Materials will be applied to create the whole-language senses.

2. Contemporary social issues are discussed in the English-language classroom.

3. The course will be presented through group discussion, individual presentation, dialogs and role plays.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

